
Boligudvalget

Til: Boligministeren

Dato: 9. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 208

Vil ministeren redegøre for, hvilke muligheder der teknologisk er for at få en vurdering af

en altans stand for så vidt angår altaner, der er mere end 30 år gamle, herunder altanens

bæreevne, og endvidere oplyse udgiften for boligforening/ejer/lejer ved forskellige løsnin-

ger med hensyn til undersøgelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Heidi Bank (V).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 30. september 2020.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Heidi.Bank@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Søren Egge Rasmussen

formand
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